
Rada Gminy Piaski 

Wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy 

Protokół nr 14/2019 

XIV Posiedzenie w dniu 30 grudnia 2019  

Obrady rozpoczęto 30 grudnia 2019 o godz. 11:30, a zakończono o godz. 12:10 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 Radnych. 

Obecni: 

1.     Grażyna Andrzejewska  

2. Bernard Dorsz  

3. Justyna Grobelna  

4. Jacek Jańczak  

5. Marek Majsnerowski  

6. Dariusz Naskręt  

7. Rafał Nowak  

8. Marcin Porzucek  

9. Hanna Powicka  

10. Karolina Przybylska  

11. Dagmara Rucińska  

12. Justyna Sarbinowska  

13. Beata Tyrakowska  

14. Łukasz Waleński  

15. Maria Wesołek  

  

Radna Grażyna Andrzejewska – nieobecna usprawiedliwiona 

Radny Rafał Nowak – nieobecny usprawiedliwiony 

Radny Łukasz Waleński – nieobecny usprawiedliwiony 

 

Wójt Gminy Piaski – Wiesław Glapka 

Sekretarz Gminy Piaski – Andrzej Konieczny  

Skarbnik Gminy Piaski – Elżbieta Karolczak  

  

Tematy posiedzenia: 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2019r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019 - 2022. 

3. Autopoprawki do budżetu gminy na 2020r. 

4. Uchwała sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy 

pozbywają się z terenu nieruchomości nieczystości ciekłych oraz właścicieli nieruchomości, którzy nie są 

zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy. 

 
Ad.1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2019r. 

Projekt uchwały szczegółowo omówiła Pani Elżbieta Karolczak, Skarbnik Gminy. Odpowiadała na pytania 

Radnych.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych ( komisje Rady).  

 

Ad. 2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019 - 

2022. 

Projekt uchwały szczegółowo przedstawiła Skarbnik Gminy.   

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych ( komisje Rady).  

 

Ad. 3. Autopoprawki do budżetu gminy na 2020r. 

Autopoprawki szczegółowo przedstawiła Skarbnik gminy.    

Za wprowadzonymi autopoprawkami do budżetu gminy na 2020 rok wszyscy obecni na posiedzeniu Radni 

głosowali jednogłośnie. ( komisje Rady).  



 

Ad. 4. Uchwała sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, 

którzy pozbywają się z terenu nieruchomości nieczystości ciekłych oraz właścicieli nieruchomości, którzy 

nie są zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o wprowadzenie do porządku obrad w/w projektu uchwały.  

Projekt uchwały dokładnie przedstawił Wójt Gminy.   

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych ( komisje Rady).  

Radni zgodzili się również na wprowadzenie uchwały do porządku obrad.  

 

Wolne głosy, wnioski.  

 

W wolnych głosach i wnioskach Radni ponosili kwestie zamieszczenia na stronie internetowej informacji o 

opłatach za odpady komunalne, metody segregacji  oraz harmonogramu wywozu śmieci. 

 

Radny Dariusz Naskręt zapytał o ul. 27 Grudnia, czy zostanie zrobiona przy remoncie drogi powiatowej ul. 

Poznańska – Smogorzewo.  

 

Wójt odpowiedział, że mieszkańcy tej ulicy są zalewani przez wody opadowe, w trakcie remontu drogi 

powiatowej należy na bieżąco naprawiać ul. 27 grudnia, udrożnić studzienki, poprawić zarwaną trylinkę. W tej 

sprawie prowadzimy rozmowy z Panem Mayerem.  

 

Radna Hanna Powicka zapytała o sprawę zabezpieczenia domu przy ul. Leśnej.  

Wójt poinformował, że Gmina zgłosiła zły stan budynku na ul. Leśnej oraz po „tzw. traktorach” do nadzoru 

budowlanego.  

 

Radna Justyna Sarbinowska poinformowała, że Nadzór Budowlany był oceniać budynek 12 grudnia 2019r.  

 

Wójt zwrócił uwagę, że ze względu na to iż budynki znajdują się w pasie konserwatora zgodę na rozbiórkę musi 

wyrazić konserwator zabytków.    

 

Radny Dariusz Naskręt zapytał o możliwość  przestawienia pojemników na użytą odzież na plac targowiska.  

Wójt poinformował, że najlepszym rozwiązaniem byłaby rozbiórka budynku na targowisku, jednak konserwator 

nie wyraził zgody. W chwili gdy pojemnik będzie stał za budynkiem nie zmieni to zachowania mieszkańców i 

worki nadal będą stały obok.  

 

Poruszono również temat ścieżki rowerowej w Strzelcach Wielkich.  

 

Sekretarz poinformował, że dnia 7 stycznia 2020 roku o godz. 1200 odbędzie się happening z okazji Powstania 

Wielkopolskiego. Zachęcił  Radnych do wzięcia udziału w uroczystości.  

 

Przewodnicząca posiedzenia  

 

Maria Wesołek  

Protokółowała: Joanna Polaszyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


